
Протокол № 2 

спільного засідання Наглядової ради, Конференції трудового колективу, 

вченої ради  Сумського державного педагогічного університету  

імені А.С. Макаренка 

16 квітня 2024 року                                                         м. Суми 

 

Присутні: члени Наглядової ради 5 осіб, Юрій Лянной, проректори, 

директори навчально-наукових інститутів/декани факультетів,  

 

Порядок денний: 

1. Заслуховування звітів директорів навчально-наукових інститутів, 

деканів факультетів про організацію освітнього процесу в структурних 

підрозділах з питань академічної мобільності та навчання здобувачів за 

дуальною формою здобуття вищої освіти. 

Каленик Михайло,  

Міронець Людмила 

2. Сприяння членів Наглядової ради у створенні безпечних умов 

організації освітнього процесу в умовах війни. 

Лянной Юрій, Віра Мотречко 

3. Різне 

По першому питанню 

СЛУХАЛИ: декана фізико-математичного факультету, професора Каленика 

Михайла та декана природничо-географічного факультету Міронець Людмилу, 

які прозвітували про роботу факультетів про організацію освітнього процесу в 

структурних підрозділах з питань академічної мобільності та навчання 

здобувачів за дуальною формою здобуття вищої освіти.  

Людмила Петрівна звернула увагу членів Наглядової ради на навчання 

здобувачів за дуальною формою здобуття вищої освіти у Німеччині та 

поділилася цим досвідом з присутніми; відзначила активність науково-

педагогічних працівників у грантовій діяльності та її результативності. 

Михайло Вікторович особливу увагу звернув на академічну мобільність 

студентів фізмату у Сполучених Штатах Америки та рівень знань студентів 

Сумського державного педагогічного університету імені А.С. Макаренка, який 

набагато є кращим, ніж у  студентів Бріджуотерського державного університету, 

м. Бріджуотер, штат Массачусетс та на умови, в яких навчаються студенти 

Бріджоутера і запропонував розробити нову редакцію Положення про 

академічну мобільність. 

ВИСТУПИЛИ: Віра Мотречко та Сергій Осадчий, які позитивно оцінили 

роботу керівників навчальних структурних підрозділів та запропонували 

продовжувати роботу щодо академічної мобільності, навчання здобувачів за 

дуальною формою здобуття вищої освіти та участь професорсько-викладацького 

складу університету та студентів у грантовій діяльності. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За»                   - 5чол.; 

«Проти»       -       немає;  «Утримались» -  немає. 



УХВАЛИЛИ: 1. Роботу колективу фізико-математичного факультету  на 

чолі з деканом Калеником Михайлом Вікторовичем   та природничо-

географічного факультету  на чолі з деканом Міронець Людмилою Петрівною 

визнати задовільною. 

2.Продовжити  участь учасників освітнього процесу щодо академічної 

мобільності, навчання здобувачів за дуальною формою здобуття вищої освіти 

та участь професорсько-викладацького складу університету та студентів у 

грантовій діяльності. 

3. Рекомендувати науково-методичній раді університету розробити нову 

редакцію Положення про академічну мобільність учасників освітнього процесу 

Університету та ввести його в дію на 2024/2025 навчальний рік. 

По другому питанню 

СЛУХАЛИ: ректора університету Лянного Юрій та голову Наглядової ради 

Мотречко Віру, які проінформували присутніх про створення безпечних умов 

організації освітнього процесу в університеті.  

Юрій Лянной надав вичерпну інформацію щодо капітального ремонту 

укриття під факультетом іноземної та слов’янської філології, яке розраховано 

на перебування 650 осіб: 

- зроблено капітальний ремонт стін, підлоги; 

- встановлена вентиляція, яка працює як на підігрів повітря, так і на 

охолодження; 

- побудовано санітарні кімнати, в тому числі для осіб з особливими 

потребами; 

- встановлені фонтанчики питної води; 

- оформлено за останніми вимогами медичний кабінет; 

- встановлено резервуар на 5 тис. літрів питної води; 

- обладнано приміщення для проходження НМТ.ЄВІ та ЄФВВ. 

Юрій Олегович висловив велику подяку Міністерству освіти і науки 

України та обласній адміністрації за виділені кошти та будівельникам за якісну 

роботу, а також членам колективу університету, завдяки яким було виділено 

кошти з спецфонду ля проведення ремонтних робіт. 

ВИСТУПИЛИ: Віра Мотречко, Любов Пшенична  та Олена Феденко, які 

підтримали ректора та запропонували розробити проєкти щодо облаштування 

нових укриттів під фізико-математичним факультетом та спорткомплексом та 

продовжити роботу по створенню безпечних умов, щоб студенти могли більше 

часу навчатися в аудиторіях та лабораторіях університету. 

«За»                   - 5чол.; 

«Проти»       -       немає; «Утримались» -  немає. 

УХВАЛИЛИ: 1. Розробити проєкти по капітальному ремонту укриттів під 

фізико-математичним факультетом та спорткомплексом. 

2. Продовжити роботу по створенню безпечних умов, щоб студенти могли 

більше часу навчатися в аудиторіях та лабораторіях університету. 

 

Голова Наглядової ради                                              Віра МОТРЕЧКО 

Секретар                                                                         Олена ФЕДЕНКО 


